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Szanowna Pani Radna, 

W odpowiedzi na interpelację nr INT.6.0003-0463/22 z dnia 07.12.2022 r.  

w sprawie wyczyszczenia rowów odwadniających wzdłuż drogi technicznej 

równoległej do drogi wojewódzkiej nr 942, od S1 do nowego ronda 

w Buczkowicach poniżej przedstawiam informacje w przedmiotowej sprawie. 

Zgodnie z wyjaśnieniami  przekazanymi przez Zarząd Dróg Wojewódzkich 

w Katowicach nie zaobserwowano, żeby na wyżej wskazanym odcinku drogi 

wojewódzkiej nr 942 występowały jakiekolwiek problemy z odwodnieniem.  

Ponadto Zarząd Dróg Wojewódzkich poinformował, iż przedmiotowa droga 

objęta jest gwarancją i nie występują na niej żadne osuwiska. 

Ze względu na obecnie panujące zimowe warunki atmosferyczne (opady 

śniegu) nie jest zasadne podejmowanie działań związanych z czyszczeniem 

przedmiotowych rowów. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

 

 

 

 

Katowice, 19 grudnia 2022 r. 
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Pani 

Ewa Żak 

Radna Sejmiku  

Województwa Śląskiego  


